
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:  Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  2014.  szeptember  15-én
megtartott üléséről.

Az ülés helye: Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvénytermében
(Nagykáta, Dózsa György út 15/a.)

Jelen vannak:
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia alpolgármester
Agonács Lászlóné, Angalét József, 
Botka Sándor, Magoss György, Kiss Gábor, Németh László, 
Gyüre Pál, Marton László, Molnár István, Simon László, 
Karsainé Magyar Ildikó jegyző.

A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete.
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete.

Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek):

Katona Éva Pénzügyi-és Adóiroda vezetője, 
Magyar Lászlóné a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató
Nonprofit Kft. ügyvezetője, 
Králik Szabolcs a Káta Hidro Kft. ügyvezetője, 
Akantisz  Miklós  a  Városgazdálkodási  Szervezet  vezetője,
Szabó Józsefné a Napközi Otthonos Óvoda vezetője, 
Lugosiné  Urbán  Erzsébet  a  Városi  Könyvtár  és  Művelődési
Központ és Tájház igazgatója,
Szalainé Apró Mária Városi Könyvtár és Művelődési Központ
és Tájház igazgató-helyettese 
Kármánné  Deák  Ágnes  a  Mátray  Gábor  Általános  Iskola
igazgatója, 

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Köszönti  az  ülésen  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a
képviselő-testület  határozatképes,  a  megválasztott  12 fő képviselő  közül  11 képviselő jelen
van.  A napirendi  pontokat  kiegészíti  a 7/9-es napirendi  ponttal  a  Káta Expo megtartásával
kapcsolatos  döntéssel.  Kéri  aki elfogadja kiegészített  napirendi  pontokat  az kézfelemeléssel
jelezze azt.

A  Képviselő-testület  11  igennel,  nem  szavazat  és  tartózkodás  nélkül  elfogadta  az  alábbi
napirendi pontokat:

215/2014. (IX.15.) számú képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Napirendi pontok:

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű határozatokról  és  a  két  ülés  között
történt fontosabb eseményekről.

Előadó: alpolgármester

2./ A 2014. évi költségvetési rendelet módosítása



Előadó: alpolgármester

3./  Tájékoztató  az  önkormányzat  2014.  évi  költségvetésének  I.  félévi
teljesítéséről

Előadó: alpolgármester

4./ Kocsi János polgármester elhalálozásával kapcsolatos döntés
Előadó: alpolgármester

5./  Káta  Hidro  Kft.  bérleti  díjával  kapcsolatos  döntéshozatal
(követelésről lemondás)

Előadó: alpolgármester

6./ Nagykáta Város Önkormányzata víziközművének gördülő fejlesztési
tervének jóváhagyása

Előadó: alpolgármester

7./ Egyebek
7/1.  Nagykáta  város  2013.  évi  gyermekjóléti  és  gyermekvédelmi
tevékenységéről szóló beszámoló kiegészítése

Előadó: alpolgármester
7/2. Térfigyelő kamerarendszerre közbeszerzési eljárás indítása

Előadó: alpolgármester
7/3. Tankerületi igazgató kérelme

Előadó: alpolgármester
7/4. Bene Ildikó kérelme

Előadó: alpolgármester
7/5.  Csatlakozás  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati
Ösztöndíjpályázat 2015. évi fordulójához.

Előadó: alpolgármester
7/6.  Önkormányzati  intézmény  helyiségeinek  kampányrendezvény
céljából történő igénybevétele

Előadó: alpolgármester
7/7. Megyei Kitüntető díjra felterjesztés (Lengyel Andrea sakkozó)

Előadó: alpolgármester
7/8. Erdőszőlőiek kérelme buszjárat indítására

Előadó: alpolgármester
7/9. Káta Expo megtartásával kapcsolatos döntés

Előadó: alpolgármester

1./ Napirendi pont
Tájékoztatás  a lejárt  határidejű határozatokról  és a két ülés között  történt fontosabb
eseményekről. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Szomorú kötelességének tesz eleget, amikor bejelenti,  hogy
Kocsi  János  polgármester  úr  2014.  szeptember  11-én  elhunyt.  Kéri  a  megjelenteket,  hogy
álljanak fel és egy perces néma csenddel emlékezzenek meg Kocsi János polgármester úrról.

Simon László: Két testületi üléssel ezelőtt volt szó, hogy a Nagykátai Híradóval kapcsolatban
egy rendőrségi feljelentés történt, tájékoztatást szeretne kérni erről.
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Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: A nyomozóhatóság szerint betelefonált valaki a nyomdába, aki
képviselőnek adta ki magát, hogy leállítsa a Nagykátai Híradó nyomtatását. Mivel a Nagykátai
Híradót mégis kinyomtatták, így az önkormányzatot anyagi kár nem érte, ezért bűncselekmény
nem valósult meg.

Simon László: Miért a régi szerkesztői bizottsági névsorral jelent meg a Nagykátai Híradó? Az
új bizottsági tagok nevét nem látta az újságban.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Elnézést kér ezért az elírásért, ez az ő hibája, nem vette észre.

Magoss György:  Nyújtottak be egy interpellációt a Tavasz u., illetve a Kund u csapadékvíz
elvezetésével  kapcsolatban,  ami  99%-ban  elkészült,  amit  meg  szeretne  köszönni
alpolgármester asszonynak és Akantisz Miklósnak a Városgazdálkodási Szervezet vezetőjének.

Simon László:  Csatlakozna Magoss  György képviselő-társához,  az interpelláció  két  utcára
vonatkozott  a  Tavasz  u.  és  a  Kund utcára.  Tájékoztatni  szeretne  mindenkit,  hogy a  Kund
utcában is elkezdődtek a munkálatok. Vannak még hibák, de folyamatosan dolgoznak. Ő is
meg szeretné köszönni a munkájukat.

Dr. Salibáné dr. pap Terézia: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz
kéri,  aki  elfogadja  a  lejárt  határidejű  határozatokról  szóló  tájékoztatást  az  kézfelemeléssel
jelezze azt.

A  Képviselő-testület  11  igennel,  nem  szavazat,  tartózkodás  nélkül  elfogadta  a  lejárt
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót.

2./ Napirendi pont
A 2014.  évi  költségvetési  rendelet  módosítása  (Az  előterjesztés  a  jegyzőkönyv  4.  számú
melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Felkéri Agonács Lászlónét a Jogi, Művelődési és Közoktatási
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottságok állásfoglalását.

Agonács Lászlóné: A bizottságok együttes ülésen tárgyalták a napirendi pontot. Elfogadásra
javasolják a költségvetési rendelet módosítását.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia:  Ismerteti a határozatot. Amennyiben más kérdés, észrevétel
nincs  a  napirendi  ponthoz  kéri,  aki  elfogadja  a  költségvetési  rendelet  módosítását  az
kézfelemeléssel jelezze azt.

A  Képviselő-testület  11  igennel,  nem  szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  rendeletet
alkotta:

12/2014. (IX.17.) rendelet

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megalkotta  a  12/2014.  (IX.17.)
önkormányzati  rendeletét  a  város  2014.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2014.  (III.4.)
önkormányzati rendelet módosításáról, mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi.

3./ Napirendi pont
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Tájékoztató  az  önkormányzat  2014.  évi  költségvetésének  I.  félévi  teljesítéséről  (Az
előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Felkéri  elnök  asszonyt  a  bizottságok  állásfoglalásának
ismertetésére.

Agonács  Lászlóné: A  bizottságok  tárgyalták  a  napirendi  pontot.  Az  első  félévet  jó
eredménnyel zárta az önkormányzat. Költségcsökkentő módon gazdálkodtak az intézmények
is.  A  bizottságok  egyhangúlag  elfogadásra  javasolják  a  2014.  évi  költségvetés  I.  félévi
teljesítéséről szóló tájékozatót.

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Mindenki  számára  egyértelmű,  hogy  Nagykáta  Város
Önkormányzata  az  elmúlt  időszakban  nagyon  jól  gazdálkodott.  Az  önkormányzatnak  a
költségvetésben kimutatottan jelenleg van egy majdnem 200 millió Ft-os megtakarítása, amivel
majd gazdálkodhat a következő képviselő-testület. 
Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a határozatot
az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

216/2014. (IX.15.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  2014.  évi  költségvetés  1-6  havi
pénzügyi teljesítésről szóló beszámolót elfogadja.

A Képviselő-testület megállapítja, hogy a működési költségvetés egyensúlya helyreállt, hiány
helyett megtakarítási többlet keletkezett a félév során. Ez elsősorban az adósságkonszolidációs
támogatásnak valamint az önkormányzati működéshez szükséges tényleges forrásszükségletet
figyelembe  vevő  feladatalapú  támogatás  bevezetésének  köszönhető.  Az  önkormányzatnak
likviditási gondjai nem voltak és előreláthatóan az év második felében sem lesznek. 

-  Az önkormányzat  a  kötelező  és  az  önként  vállalt  feladatok  finanszírozását  folyamatosan
biztosította.
- Az év további időszakában is bevétel-centrikus és takarékoskodó gazdálkodást kell folytatni. 
-  Az év hátralevő  részében törekedni  kell  a  még elmaradt  bevételek  beszedésére,  illetve  a
hátralékok behajtására.
- Az intézmények esetleges többletbevételeire előirányzatot kell képezni. A többletbevételek
felhasználását  az  intézményvezető  javaslatára  a  Képviselő-testület  hagyja  jóvá.  Testületi
felhatalmazás nélkül a többletbevételek nem használhatóak fel.
- A helyi adóbevételek terén fennálló hátralékok behajtása érdekében továbbra is alkalmazni
kell a korábban bevált eszközöket.
- A testület által évközben hozott határozatok szerinti előirányzat módosításokat a legközelebbi
rendeletmódosítás során rendezni szükséges.
- A költségvetés pénzügyi egyensúlyát továbbra is tartani szükséges. 
- Az esetleges jelentősebb többletkiadásokat és esetleg saját bevételi elmaradásokat, ezek okait
intézményi szinten a IV. negyedévben továbbra is vizsgálni szükséges. 
- Az önkormányzat az intézmények túlfinanszírozását a képviselő-testület határozata, döntése
alapján  hajtja  végre.  Az  intézmények  évközben  jelentkező  többletbevételeik  terhére
költségvetésben  nem tervezett  feladatra  csak  képviselő-testületi  döntés  alapján  vállalhatnak
kötelezettséget.  A  kiadási  előirányzatokon  költségvetésben  nem  tervezett  feladatokra
kötelezettség nem vállalható.
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- A feladatokat a pénzügyi lehetőségek függvényében kell megvalósítani.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

4./ Napirendi pont
Kocsi  János  polgármester  elhalálozásával  kapcsolatos  döntés  (Az  előterjesztés  a
jegyzőkönyv 6. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia:  Pár szóval szeretne megemlékezni Kocsi János polgármester
úrról:
„Kocsi János 1948. április 28-án, Nagykátán született. Maga a Kocsi család a dunántúli Kocs
községből települt Nagykátára. Szülei is már Nagykátán születtek – akik egyszerű gazdálkodó
emberek voltak, apja a hentes szakma minden tudója. Így érthető volt, hogy valamelyik fia
tovább  viszi  e  mesterséget.  Tápiószentmártonban  az  egykori  orosz  repülőtér  területén  egy
birodalmat álmodott meg és épített fel, ami ma már ismert lovas és idegenforgalmi központ
itthon  és  külföldön  egyaránt.  Kocsi  János  társadalmi  tevékenységei,  tisztségei,  kinevezése,
elismerései:
1995 – 1998 MALÉV vadásztársaság elnöke
1998 – 2000 a Magyar Lovas Szövetség elnökségi tagja, a Magyar Lovas Szövetség alelnöke
1998 – 2000 a Magyar Lovas Szövetség Fogathajtó Szakágának elnöke
1999-ben a kettes fogathajtó világbajnokság lett a Nemzetközi Lovas Évkönyv “L Anée 
Hippique” értékelése alapján “Év versenye”
2000. március 15.-én Tápiószentmárton Díszpolgára kitüntetését kapta meg
2002 őszén a Magyar Bioenergetika és Bioinformatikai Egyesület tiszteletbeli tagja lett.
2006 októberétől Nagykáta város polgármestere
2008 novemberétől a Pest Megyei Közgyűlés tagja, annak Pénzügyi Bizottságának tagja
Megyei Értéktár Bizottság elnöke
2006 decemberétől a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás elnökének választják
2006 októberétől Nagykáta és Térsége Katasztrófavédelmi Bizottságának elnöke
2006-tól a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás elnökének is meg választották
Polgármester úrról barátai így nyilatkoztak:
Kocsi Jánosnak egy hibája van, hogy nem szerette a középszerűséget, csak a győzelem volt
számára  az  egyetlen  elfogadható  eredmény.  A  Kincsem  Lovasparkban
Megépült közben az elmúlt években a műfüves teniszpálya, két minigolf pálya és épül a nagy
golf  pálya,  és  füvesítve  a  labdarúgó  pálya,  mely  újabb  sportág  művelődnek  adhat
edzőtáborozási lehetőséget.
Az Attila  dombra  épülő  gyógy-idegenforgalom ismerté  tette  Tápiószentmártont  a  Kincsem
Lovasparkot.  Mindezekért  Kocsi  Jánost  lehet  szeretni,  nem szeretni,  egyet  nem lehet  tőle
elvitatni, hogy ő az a típusú ember, aki mint említettem nemcsak a sportban, hanem az életben
sem szereti a középszerűséget.
Kocsi János, így vallott magáról 60 évesen.
„Való igaz,  hogy ilyenkor már minden nyavalya  előjön.  Azt sem gondolom, hogy 50 éves
koráig az ember megy csúcsra, és onnan már ha bevallja, ha nem leszálló ágra kerül. Tehát
nincs olyan teljesítőképessége se fizikálisan, se amúgy. Én későn érő típusnak vallom magam,
nálam kicsúsztak ezek a dolgok,  és most  azt  gondolom, hogy kb. most  vagyok a csúcson,
úgyhogy hamarosan arra kell gondolnom, hogy én is leszálló ágra kerülök. És ez így is van
rendjén, ezt elfogadom, hogy ennek be kell hogy következzen, de miután tehetségesnek ítélem
meg gyermekeimet és unokáimat is, ezért gondolom, hogy a későbbiek folyamán is a birtok
egyben  marad,  amelynek  nem  volna  szabad  semmilyen  körülmények  között  szét  esnie,  a
fapalota és Attila városa felépül. Az a nehéz időszak, amely a mögöttünk van, az már soha
többé nem jön vissza,  innentől  kezdve minden  könnyebb  lesz,  vagy nekik  könnyebb  lesz.
Utódoknak a feladat adott egybe kell tartani a megálmodott megvalósított birtokot, és akkor
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mindenki  jól  jár  a családban.  Erre nekünk kell  megtalálni  a formát,  hogy működjön,  hogy
egybe is maradjon. Nem tudom, hogy milyen formát tudok találni majd, de meglesz ez is. A
fiam  nehéz  helyzete  miatt  ott  unokáimnak  kell  majd  lehető  legrövidebb  időn  belül
bekapcsolódni a dologba. Reméljük, hogy az apjuk felépül, vagy sokkal többre lesz képes, mint
napjainkban, és akkor könnyebb lesz a jövőről együtt gondolkodnunk, gondoskodnunk.”

Dr. Salibáné dr.  Pap Terézia:  Két dologról kell  dönteniük.  Az egyik,  hogy Kocsi Jánost
Nagykáta  Város  Önkormányzata  saját  halottjának  tekintse,  a  másik  pedig  az,  hogy
felterjesztenék  Kocsi  Jánost  a  „Pest  Megyéért  Emlékérem”  kitüntető  díjra.  Felkéri  jegyző
asszonyt a díj ismertetésére.

Karsainé  Magyar  Ildikó:  A  „Pest  Megyéért  Emlékérem”  adományozható  azoknak  a
személyeknek,  csoportoknak,  civil  vagy  gazdálkodó  szervezeteknek,  akik  a  megye
fejlesztésében  a  társadalmi,  szociális,  kulturális,  gazdasági  élet  bármely  ágazatában
kiemelkedően  hasznos  munkát  végeztek  és  ennek  révén  Pest  megye  értékeit  növelő,
maradandó eredményt értek el.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Szeretné még azt elmondani, hogy Tápiószentmárton Község
Önkormányzata  és  a  Pest  Megyei  Önkormányzat  is  saját  halottjának  tekinti  Kocsi  Jánost.
Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a határozatot
kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

217/2014. (IX.15.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Kocsi Jánost a város polgármesterét saját
halottjának tekinti. A temetési költségek rá eső részét teljes egészében biztosítja a város 2014.
évi költségvetése terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Kéri, aki javasolja Kocsi Jánost felterjeszteni a „Pest Megyéért
Emlékérem”-re, az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

218/2014. (IX.15.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  „Pest  Megyéért  Emlékérem”-re
javasolja  néhai  Kocsi  Jánost  (1165  Budapest,  Futórózsa  utca  32.)  Nagykáta  Város
Polgármesterét.
Felhatalmazza az alpolgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

5./ Napirendi pont
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Káta Hidro Kft.  bérleti  díjával  kapcsolatos  döntéshozatal  (követelésről  lemondás)  (Az
előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Ismerteti  a  napirendi  pontot.  Felkéri  elnök  asszonyt  a
bizottságok állásfoglalásának ismertetésére.

Agonács Lászlóné: Elmondja, hogy a bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. A Káta Hidro
Kft. Felügyelő Bizottsága által javasolt összegekről való lemondást támogatták a bizottságok.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Tehát akkor a határozatba be kell írni a 2012. évhez a 8.523 e
Ft-ot,  valamint  a  2013.  évhez  a  60.000  e  Ft-ot,  amiről  a  képviselő-testület  lemond.
Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a fent említett
kiegészítéssel a határozatot az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

219/2014. (IX.15.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Káta-Hidro Kft. vagyoni  helyzetében
kialakult negatív változásokat figyelembe véve, a társaság pénzügyi helyzetének stabilizálása
érdekében  a   társaság  számára  -  bérleti  szerződés  alapján  –  megállapított  és  jelenleg
hátralékként fennálló bérleti díj követelés egy részéről lemond. 
2012. évről fennmaradó nettó 22.835 e Ft összegű követelés terhére  összesen  nettó 8.523 e
Forint,  azaz nyolcmillió-ötszázhuszonháromezer forint összegű bérleti díj követelésről mond
le. 
2013.  évről  fennmaradó  nettó  60.000.000-  Forint  összegű követelés  terhére  összesen  nettó
60.000 e Forint,  azaz hatvanmillió forint összegű  bérleti díj követelésről mond le.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

6./ Napirendi pont
Nagykáta  Város  Önkormányzata  víziközművének  gördülő  fejlesztési  tervének
jóváhagyása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Ismerteti  a  napirendi  pontot.  Felkéri  elnök  asszonyt  a
bizottságok állásfoglalásának ismertetésére.

Agonács Lászlóné: A bizottságok tárgyalták és jóváhagyásra javasolják a gördülő fejlesztési
tervet.

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Elmondja,  hogy  a  gördülő  fejlesztési  tervet  a  Magyar
Energetikai és Közműszabályozási Hivatalhoz kell benyújtani. Amennyiben kérdés, észrevétel
nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a határozatot az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

220/2014. (IX.15.) számú képviselő-testületi
határozat
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Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Nagykáta  Város  Önkormányzata
tulajdonában  álló  víziközművének  15 évre  szóló  – jelen  határozat  mellékleteként  csatolt  –
gördülő fejlesztési tervét elfogadja.
Felhatalmazza  az  alpolgármestert,  hogy  a  Magyar  Energetikai  és  Közműszabályozási
Hivatalhoz történő benyújtás érdekében eljárjon.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

7./ Napirendi pont, Egyebek
-  Nagykáta  város  2013.  évi  gyermekjóléti  és  gyermekvédelmi  tevékenységéről  szóló
beszámoló kiegészítése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Ismerteti a napirendi pontot. Ezt már egyszer elfogadták, de a
Pest Megyei Kormányhivatal észrevételezésére ki kellett egészíteni a beszámolót.

Agonács  Lászlóné:  Elmondja,  hogy  a  bizottságok  tárgyalták  és  elfogadásra  javasolják  a
kiegészítést.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri,
aki elfogadja a határozatot az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

221/2014. (IX.15) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a gyermekek védelméről és a gyámügyi
igazgatásról  szóló 1997. évi XXXI. törvény 96.§ (6) bekezdése alapján a gyermekjóléti  és
gyermekvédelmi  feladatok  2013.  évi  ellátásáról  szóló  kiegészített  átfogó  értékelést  az
előterjesztésnek megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

-  Térfigyelő  kamerarendszerre  közbeszerzési  eljárás  indítása  (Az  előterjesztés  a
jegyzőkönyv 10. számú melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Ismerteti  a  napirendi  pontot.  Felkéri  elnök  asszonyt  a
bizottságok állásfoglalásának ismertetésére.

Agonács Lászlóné: A bizottságok azt javasolják, hogy minden jelentkező cégnek küldjék ki a
pályázati anyagot. Valamint azt javasolják, hogy a közbeszerzés nettó értékét 9.900 e Ft-ban
határozzák meg.

Simon László: A bizottsági ülésen is jelezte, hogy nem ért egyet bizonyos helyszínekkel, de a
pályázat gyors lefolytatása miatt elfogadja. Javasolná, hogy a rögzítő felvételét játsszák át a
rendőrséghez, hogy a hivatali időn túl is legyen valaki, aki figyeli a kamera felvételeit. Erre
van lehetőség?

Karsainé  Magyar  Ildikó: Erre  jelenleg  nincs  lehetőség,  a  közterület-felügyelőknek  lesz
jogosultsága megnézni a felvételeket.
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Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Ismerteti  a  határozati  javaslatot.  Amennyiben  kérdés,
észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a határozatot az kézfelemeléssel jelezze
azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

222/2014. (IX.15.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete meghívásos közbeszerzési eljárást indít a
közbiztonság  növelését  szolgáló  önkormányzati  fejlesztések  támogatásáról  szóló  28/2014.
(IV.1.) BM. rendelet alapján elnyert pályázat megvalósítása érdekében. 
A közbeszerzés nettó értéke: 9.900.000.- Forint, a pályázati feltételeknek megfelelően.
A Képviselő-testület az ajánlattételi  felhívást az alábbi cégeknek küldi meg:

1. Power Shield Kft.
    1101 Budapest, Kőbányai út 4/c

2. Corniche PVPP Kft.
    1144 Budapest, Ilka u. 31. II.em.1.

3. Szalkai Márton 
    2760 Nagykáta, Bornemissza G. u. 17.

4. DAN Kft.
    2760 Nagykáta, Káthay M. u. 6.

5. ELEKTRO-CONTRACT 2001 Kft.
    2760 Nagykáta, Rákóczi krt. 4.

6. Négy DAN-2000 Bt.
    2760 Nagykáta, Káthay Mihály utca 5.

7. MV NetSystems Kft.
    7622 Pécs, Nyírfa u. 24.6

8. ERANDO Biztonságtechnikai Tanácsadó és Kereskedelmi Kft.
    1149 Budapest, Angol u. 77

9. Castrum Sec Kft.
    9700 Szombathely, Körmendi u. 92/B

10. RC.Security Kft.
    1132 Budapest, Váci út 34.

11. DSR SpecA Kft.
    1117 Budapest, Prielle Kornélia u. 19/G

12. Q.System Hungary Rendszerfejlesztő Kft.
    4225 Debrecen, Bocskai u. 61.
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13. UPC Magyarország Kft.
    1092 Budapest, Kinizsi u. 30-36.

14. Jávor-com Kft.
     6000 Kecskemét, Ceglédi u. 94/B.

A  képviselő-testület  felhatalmazza  az  alpolgármestert,  hogy  a  közbeszerzési  eljárás
eredményes  lefolytatása  érdekében  a  szükséges  intézkedéseket  tegye  meg,  bízza  meg  a
közbeszerzési eljárásban részt vevő tanácsadót, bírálóbizottsági tagokat.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

- Tankerületi igazgató kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Ismerteti  a  napirendi  pontot.  Felkéri  elnök  asszonyt  a
bizottságok állásfoglalásának ismertetésére.

Agonács Lászlóné: Elmondja, hogy a bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. A fennmaradó
helyiséget  a  nemzetiségi  önkormányzatnak  kell  biztosítaniuk,  így  a  Klebelsberg
Intézményfenntartó Központ részére nem kívánnak további helyet biztosítani.

Simon László:  A bizottsági ülésen elmondottakat csak ismételni tudja, hogy a Klebelsberg
Intézményfenntartó  Központnak  nagy  szüksége  van  a  helyiségre.  Tehetnék  azt  is,  hogy
felajánlják a Jászberényi út 90. szám alatti ingatlant is a KLIK-nek, de nem lenne ésszerű. Azt
javasolja,  hogy  adják  oda  ezt  a  helyiséget  a  KLIK-nek  és  a  nemzetiségi  önkormányzatot
helyezzék el máshova. 

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Katonáné  Barna  Zsuzsanna  nem azt  kéri,  hogy valahol  a
vasúton  túl  adjanak  nekik  helyiséget,  ők  leginkább  külön  épületbe  szeretnének  menni.
Lehetőségeikhez  mérten  megadtak  mindig  mindent,  amit  kértek.  Az  EMMI  felé  kellene
kérelmet írniuk és ott lobbizni valakinél, hogy vegyenek nekik egy épületet. A tankerület azt
szeretné, ha minden munkatárs egy helyen lenne mindenféle korszerű eszközökkel ellátva. 

Simon László: Átmeneti időről beszélt ő is. Érzi, hogy ez nem egy végleges megoldás lenne.
De úgy gondolja, hogy nem lenne barátságos lépés a kistérség összes intézményfenntartójával
szemben, ha elutasítják az igazgató asszony kérelmét.

Gyüre Pál:  Ha áttanulmányozzák a kérelmüket, akkor abban az van, hogy a mellettük lévő
irodát meg szeretnék kapni. Itt az a kérdés, hogy hajlandóak-e a tankerület áldatlan helyzetén
segíteni. Itt nem azt kell most vizsgálni, hogy a hivatal dolgozói milyen körülmények között
dolgoznak,  vagy  a  Mátray  Gábor  Általános  Iskolában  dolgozók.  Javasolja  támogatni  az
igazgató asszony kérelmét.

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Ismerteti  a  határozati  javaslatot.  „Nagykáta  Város
Önkormányzata  Képviselő-testülete  nem  kívánja  használatba  adni  a  Klebelsberg
Intézményfenntartó Központ Nagykátai Tankerülete részére a Nagykáta, Dózsa György út 2.
szám  alatti,  1-es  bejárat  3.  ajtó  jelenleg  „Tápió  menti  Régió  Szennyvízelvezetése  és
Szennyvíztisztítása Projekt” Információs Irodáját.”
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Simon László: A módosító indítványával mi lesz?

Karsainé Magyar Ildikó:  Nem kell módosító indítványt  tenni, mert  két határozati  javaslat
szerepel az előterjesztésben, ha a képviselő-testület többsége ezt a határozati javaslatot nem
támogatja, akkor a támogató határozatról kell szavazni.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz
kéri, aki elfogadja az ismertetett határozatot kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület 7 igennel, 4 nem szavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot
hozta:

223/2014. (IX.15.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  nem  kívánja  használatba  adni  a
Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Nagykátai  Tankerülete  részére a Nagykáta,  Dózsa
György út 2. szám alatti, 1-es bejárat 3. ajtó jelenleg „Tápió menti Régió Szennyvízelvezetése
és Szennyvíztisztítása Projekt” Információs Irodáját. 

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

- Bene Ildikó kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Ismerteti a napirendi pontot. Elmondja, hogy múlt ülésen is
volt a témáról szó, hogy a kérelmező a Fürdőház melletti ingatlant bérbe kívánná venni, de
akkor nem tudták, hogy milyen tevékenységet szeretne benne folytatni. Felkéri elnök asszonyt
a bizottságok állásfoglalásának ismertetésére.

Agonács Lászlóné: A bizottságok nem kívánják bérbe adni Bene Ildikó kérelmező részére
használtruha kereskedés céljára az ingatlant. 

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Ismerteti a határozati javaslatot.” Nagykáta Város Önkormányzata
Képviselő-testülete nem kívánja bérbe adni a tulajdonát képező Nagykáta, Jászberényi út 90.
szám alatti ingatlanon található üzlethelyiséget Bene Ildikó Nagykáta, Bocskai utca 20. szám
alatti lakosnak. Felhatalmazza az alpolgármestert a szükséges intézkedés megtételére.”
Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a határozatot
kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

224/2014. (IX.15.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  nem  kívánja  bérbe  adni  a  tulajdonát
képező  Nagykáta,  Jászberényi  út  90.  szám alatti  ingatlanon  található  üzlethelyiséget  Bene
Ildikó Nagykáta, Bocskai utca 20. szám alatti lakosnak. Felhatalmazza az alpolgármestert  a
szükséges intézkedés megtételére.
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Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

- Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2015.
évi fordulójához (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. számú melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Ismerteti  a  napirendi  pontot.  Felkéri  elnök  asszonyt  a
bizottságok állásfoglalásának ismertetésére.

Agonács Lászlóné: A bizottságok támogatták a csatlakozást, illetve 2.500 e Ft keretösszeget
javasolnak elfogadásra.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Ismerteti a határozati javaslatokat. Amennyiben más kérdés,
észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a határozatot kézfelemeléssel jelezze
azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

225/2014. (IX.15.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

1. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Bursa Hungarica
Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjpályázat  2015.  évi  fordulójához  az  előterjesztés
mellékletét képző nyilatkozat elfogadásával csatlakozik.

2.  Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási
Önkormányzati  Ösztöndíjpályázat  2015.  évi  keretösszegét  2.500 ezer  Ft-ban állapítja  meg.
Megbízza a Jogi, Művelődési és Közoktatási  Bizottságot,  valamint a Településfejlesztési  és
Szociális Bizottságot az ösztöndíj személyre szóló megállapításával.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

-  Önkormányzati  intézmény  helyiségeinek  kampányrendezvény  céljából  történő
igénybevétele (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia:  Ismerteti a napirendi pontot. Elmondja, hogy Botka Sándor
képviselő  úrtól  érkezett  a  kérelem.  Felkéri  elnök  asszonyt  a  bizottságok  állásfoglalásának
ismertetésére.

Agonács Lászlóné: A bizottságok arra jutottak, hogy egy alkalommal a jelölőszervezeteknek,
a polgármester jelölteknek és a független képviselő jelölteknek biztosítanák a művelődési ház
Kossuth Lajos  termét,  a Könyvtár  kis  tárgyaló  termét  és a  Mátray Gábor Általános  Iskola
tagintézményeit,  valamint  az Erdőszőlő volt  iskola épületét  kampányrendezvény megtartása
céljából. A térítési díj összegét a képviselő-testület döntse el, mert a bizottságok nem fogadtak
el javaslatot.

Simon László: Bizottsági ülésen is elmondta a javaslatát, hogy az intézmények a saját tarifa
rendszerüket alkalmazzák ebben az esetben is.

Agonács Lászlóné: De az iskola tagintézményeinek nincs tarifa rendszere.
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Simon László: De kell, hogy legyen.

Gyüre Pál: Legutóbb mekkora összegben határozták meg a bérleti díjat?

Karsainé Magyar Ildikó:  2010-ben nem volt díjtétel,  idén az országgyűlési  választás előtt
született az a döntés, hogy 10.000.-Ft/óra a bérleti díj.

Gyüre Pál: Azt javasolja, hogy ettől a döntésüktől ne térjenek el, maradjon a 10.000.-Ft/óra
használatbavételi díj.

Karsainé Magyar Ildikó: Az Erdőszőlői iskolának és az „Epresi” iskolának biztosan nincs
megszabva díjtétel.

Simon László: Meddig tart a kampány időszak?

Karsainé Magyar Ildikó: A kampány időszak egészen október 12-én 19 óráig tart. Viszont a
szavazóhelyiségektől  számított  150  m  sugarú  körbe  eső  közterületen  nem  lehet
kampánytevékenységet folytatni a választás napján. Bizottságok ülésén Szalainé Apró Mária
jelezte,  hogy  két  szervezet  lefoglalta  a  művelődési  házat  és  a  könyvtár  rendezvénytermét
kampányzáró  céljából.  A  művelődési  házban  és  a  könyvtárban  rendezvényt  tartó
szervezeteknek a választás napján közterületen csak este 7 óra után lehet  kampányrendezvényt
tartani, mivel mindkét intézmény közelében szavazóhelyiség található.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz
kéri, aki elfogadja Simon László képviselő úr módosító indítványát, miszerint az intézmények
saját  tarifa  rendszerüket  alkalmazzák  a  kampányrendezvény  megtartására  kézfelemeléssel
jelezze azt.

A Képviselő-testület  1 igennel,  8 nem szavazattal  és 2 tartózkodással  az alábbi határozatot
hozta:

226/2014. (IX.15.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  elutasítja  Simon  László  képviselő
önkormányzati  intézmények  helyiségeinek  kampányrendezvény  céljából  történő  a  jelenleg
hatályos bérleti díjtétel szerinti igénybevételre vonatkozó módosító indítványát.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Kéri,  aki  elfogadja  Gyüre  Pál  képviselő  úr  módosító
indítványát,  miszerint  a  bérleti  díjat  megkezdett  óránként  10.000.-Ft  összegben  határozzák
meg, az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  8 igennel,  2 nem szavazattal  és 1 tartózkodással  az alábbi határozatot
hozta:

227/2014. (IX.15.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  2014.  évi  helyi  önkormányzati
képviselők  és  polgármesterek  általános  választása  alkalmából  a  választási  kampány
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időszakában a jelöltet állító jelölőszervezetek, illetve a független jelöltek részére lehetőséget
biztosít kampányrendezvény megrendezése céljából a Művelődési Központ Kossuth termének,
a  Városi  Könyvtár  Vadász utcai  rendezvénytermének,  a  Mátray Gábor Általános  Iskola és
tagintézményei  épületének,  a  volt  Erdőszőlői  iskola épületének igénybe vételére.  A termek
bérleti díját megkezdett óránként 10.000.-Ft összegben határozza meg a képviselő-testület.  

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

-  Megyei  Kitüntető  díjra  felterjesztés  (Lengyel  Andrea  sakkozó) (Az  előterjesztés  a
jegyzőkönyv 15. számú melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Ismerteti  a  napirendi  pontot.  Elmondja,  hogy  tavaly  is
javasolták a díjra Lengyel Andreát Felkéri az elnök asszonyt a bizottságok állásfoglalásának
ismertetésére.

Agonács Lászlóné: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. Arra a döntésre jutottak, hogy
Lengyel Andrea mellett Mező Lilit is terjesszék fel az „Év Sportolója Díj”-ra, mivel Japánban
3. helyezést ért el Kyokushin karatéban.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz
kéri, aki elfogadja a kiegészített határozatot az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

228/2014. (IX.15.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

1.  Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az  „Év Sportolója  Díj”-ra  javasolja
Lengyel Andrea  2760 Nagykáta, Bajcsy-Zs. u. 30. szám alatti lakos sakkozót.

2.  Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az  „Év Sportolója  Díj”-ra  javasolja
Mező Lili 2760 Nagykáta, Szondy u. 14. szám alatti lakos Kyokushin karatést.
 
Felhatalmazza az alpolgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

-  Erdőszőlőiek  kérelme  buszjárat  indítására  (Az  előterjesztés  a  jegyzőkönyv  16.  számú
melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Ismerteti  a  napirendi  pontot.  Elnök  asszonyt  felkéri  a
bizottságok állásfoglalásának ismertetésére.

Agonács Lászlóné: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot és az a döntés született, hogy
folytasson  az  önkormányzat  tárgyalásokat  a  bevásárlóközpontokkal,  hogy  nem-e  állna
érdekükben az, hogy esetleg bevásárló buszt indítanának, valamint folytasson az önkormányzat
tárgyalásokat a gyermekek szállítását jelenleg végző FAKÓ Kft.-vel, hogy az igénybe vevők
által fizetett díj ellenében milyen feltételekkel vállalna személyszállítást Erdőszőlőből.
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Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: A képviselő-testület vizsgálja tovább a kérelmüket.

Simon László: Tehát akkor most nem utasítják el a kérelmüket.

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Így  van,  egyelőre  vizsgálják  a  kérelmüket  és  keresik  a
megoldást. Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a
bizottságok által javasolt határozatot az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

229/2014. (IX.15.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta az Erdőszőlőiek kérelmét és
az ügyben az alábbi döntést hozta:
Megkeresik  a  nagykátai  bevásárlóközpontokat  és  tárgyalást  kezdeményeznek  Erdőszőlőbe
bevásárló busz indítása céljából.  Az Erdőszőlőből  az óvodás gyermekek szállítását  jelenleg
végző FAKÓ Kft.-t megkeresik az ügyben, hogy az igénybe vevők által fizetett díj ellenében
milyen feltételekkel vállalna személyszállítást Erdőszőlőből.

Felhatalmazza az alpolgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

- Káta Expo megtartásával kapcsolatos döntés (Szóbeli előterjesztés.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Vasárnap megrendezendő Káta Expoval kapcsolatosan jött egy
kérelem, hogy polgármester úr elhalálozása miatt ne tartsák meg a rendezvényt. Nem eltolják,
hanem az idén elmarad a rendezvény.
Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki elfogadja a határozatot az
kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

230/2014. (IX.15.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2014. szeptember 21-ére
meghirdetett  „KÁTA  EXPO”  városi  rendezvény  Kocsi  János  polgármester  halála  miatt
elmarad.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

Dr.  Salibáné  dr.  Pap Terézia:  Javasolja,  hogy Kocsi  János  polgármester  úr  elhalálozása
kapcsán  szükséges  teendők  megbeszélése  zárt  ülés  keretében  történjen,  aki  a  javaslattal
egyetért, az kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület  11  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

231/2014. (IX.15.) számú Képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kocsi János polgármester úr elhalálozása
kapcsán szükséges teendők megbeszélésére zárt ülést rendel el.

Dr. Salibáné dr.  Pap Terézia: Minden jelenlévőnek megköszöni  a részvételt  és a további
téma tárgyalására zárt ülést rendel el. 

-kmf-

   Karsainé Magyar Ildikó Dr. Salibáné dr. Pap Terézia
              jegyző             alpolgármester
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